

New Frontiers Graduate Conference in History 2018 – (Un)mapping Histories

February 22-24, 2018, York University

We are seeking proposals for the twenty-second annual New Frontiers in Graduate History Conference, to be held February 22-24, 2018 at York University in Toronto. Our theme this year is “(Un)mapping Histories”. We are seeking papers that examine mapping, broadly construed, as an integral part of contextualizing, visualizing and knowing. The subject of mapping questions how acts of naming and defining by various historical actors create maps and networks - some visible and tangible, others covert and imagined. Unmapping highlights the tension between theory, discourse and materiality. These broad themes can be applied to a variety of subjects and geographic fields.

We are very pleased to announce that our keynote address will be given by **Dr. Howard Chiang, University of California, Davis**. Howard Chiang received his PhD in the History of Science program at Princeton University in 2012. The talk draws from his monograph: *After Eunuchs: Science, Medicine, and the Transformations of Sex in Modern China*, forthcoming from Columbia University Press. Dr. Chiang's recent publications include, among others, *Queer Sinophone Cultures* (2013, edited with Ari Larissa Heinrich), *Historical Epistemology and the Making of Modern Chinese Medicine* (2015, edited), and *Perverse Taiwan* (2016, edited with Yin Wang). He is currently working on two projects: one on global transgender theory and another on the history of psychoanalysis in global Chinese culture.

Though we have chosen a central theme for this year, we encourage papers from a wide range of national, regional, thematic, and methodological backgrounds. New Frontiers is an excellent opportunity for both MA and PhD students in history and related fields to present papers to colleagues from across Canada and the United States. We will be accepting papers on any geographic location and on a wide range of themes and topics including but not limited to:

History and Theory
Public Memory and Commemoration
Law, Politics, and Protest
Science, Medicine, Technology and Environment
Sovereignty and the State
Religion and Society
First Nations, Métis, and Inuit
Race, Ethnicity, and Identity
Gender, Sexuality, and the Body
Empire and Nation
Popular Culture and Consumerism
Migration and Diaspora
Work, Class, and Community

Applicants are invited to submit either individual papers or panels of two to three papers. For individual papers, please submit a maximum 250-word abstract. For panel proposals, include a maximum 200-word panel abstract explaining the rationale for the panel. Submissions must be accompanied by at least three keywords and a short biographical statement. The deadline for submissions is January 15, 2018. Please direct submissions to:

Maryann Buri, Alexander Hughes, and Noa Nahmias
By google form: <https://goo.gl/forms/v6dpsY0ngNBVHr313>
By email: yorknewfrontiers@gmail.com

Nous cherchons des propositions pour la vingt-deuxième conférence annuelle du colloque des étudiants de cycle supérieur en histoire New Frontiers, à l'Université York (Toronto), du 22 au 24 février 2018. Notre thème cette année est "(Dé)cartographier l'histoire". Nous cherchons des documents qui examinent la cartographie, largement interprétée comme faisant partie intégrale de la contextualisation, de la visualisation et de la connaissance. Le sujet de cartographie interroge comment les actes d'appelation et de définition par divers acteurs historiques créent des cartes et des réseaux - certains visibles et tangibles, d'autres cachés et imaginés. Décartographier met en évidence la tension entre la théorie, le discours et la matérialité. Ces grands thèmes peuvent être appliqués à une variété de sujets et de domaines géographiques.

Nous sommes très heureux d'annoncer que notre conférencier invité sera le Dr Howard Chiang, de l'Université de Californie à Davis. Howard Chiang a reçu son doctorat en histoire de la science à l'Université de Princeton en 2012. La conférence s'inspire de sa monographie intitulée "After Eunuchs: Science, Medicine and Transformations of Sex in China Modern," de Columbia University Press. Les publications récentes du Dr Chiang incluent, entre autres, *Queer Sinophone Cultures* (2013, édité avec Ari Larissa Heinrich), *Historical Epistemology and the Making of Modern Chinese Medicine* (2015, édité), and *Perverse Taiwan* (2016, édité avec Yin Wang) Il travaille présentement sur deux projets: l'un sur la théorie transgenre mondiale et l'autre sur l'histoire de la psychanalyse dans la culture chinoise globale.

Bien que nous ayons choisi un thème central pour cette année, nous encourageons les communications provenant d'un large éventail de contextes nationaux, régionaux, thématiques et méthodologiques. New Frontiers est une excellente occasion pour les étudiants de maîtrise et de doctorat en histoire et dans des domaines connexes de présenter des communications à des collègues de partout au Canada et des États-Unis. Nous acceptons les documents sur n'importe quel emplacement géographique et sur un large éventail de thèmes et de sujets, y compris, mais sans s'y limiter:

Histoire et théorie
Mémoire publique et commémoration
Droit, politique et protestation
Science, Médecine, Technologie et Environnement
Souveraineté et l'Etat
Religion et société
Premières nations, Métis et Inuit
Race, ethnicité et identité
Sexe, sexualité et corps
Empire et Nation
Culture populaire et consommation
Migration et Diaspora
Travail, classe et communauté

Les candidats sont invités à soumettre des documents individuels ou des panels de deux à trois articles. Pour les articles individuels, veuillez soumettre un résumé maximum de 250 mots. Pour les propositions de panel, inclure un résumé maximum de 200 mots expliquant la raison-d'être du panel. Les soumissions doivent être accompagnées d'au moins trois mots clés et d'une courte déclaration biographique. La date limite pour les soumissions est le 15 janvier 2018. Veuillez adresser vos soumissions à:

Maryann Buri, Alexander Hughes, and Noa Nahmias
Par formulaire google: <https://goo.gl/forms/v6dpsY0ngNBVHr313>
Par email: yorknewfrontiers@gmail.com